
Nyhedsbrev. Beboerforeningen Strandskoven 12.06.18. 

  

Kære beboere, 

Digeudvalget og Bestyrelsen holdt den 7 Juni møde med Køge Kommune. Vi var blevet indkaldt for at redegøre for vores 
synspunkter vedrørende diget der skal bygges, overfor Klima- og planudvalget. Vallø Stift havde et møde med dem, lige 
før os, hvor de fremlagde deres synspunkter. 

Efterfølgende har vi modtaget en mail fra KK, hvor de skriver at udvalget fortsat bakker om Byrådets beslutning om at 
forvaltningen arbejder videre med et Strandvejsdige. Altså et dige langs vejen, og ikke foran husene. 

Bestyrelsen arbejder dog stadig videre med at kontakte Kystdirektoratet. De har stadig anbefalet et dige foran husene, 
for vores skyld. Den beslutning vil vi forsøge at få omgjort, med hjælp fra en ekspert vi har arbejdet med. Han har også 
udarbejdet et skriv til brug for mødet med KK. 

Flemming Jensager (Digeudvalg) har for egen regning fået lavet en rapport af Dansk Skybrud Rådgivning med 
højdemålinger i Strandskoven. Den viser at det kun er et fåtal af husene der vil blive berørt ved en vandstand på 2.8 
meter over normal, 

  

Så snart vi ved hvornår en høring vil finde sted, skal vi nok melde det ud. Indtil da vil vi bede jer læse vedhæftede 
dokumenter. 

1.     Bestyrelsen og digeudvalgets argumenter mod et dige foran husene, og for et dige bag husene. I kan frit bruge teksten i 
jeres svar til en høring. 

2.     Betragtninger fra vores konsulent, som vi også benytter i forbindelse med Kystdirektoratet. 

3.     Rapport fra Dansk Skybrud Rådgivning. 

  

Som det ser ud nu, tyder alting på et dige bag husene. Men bestyrelsen og digeudvalget følger sagen tæt, indtil der er 
taget en endelig beslutning. 

  

Generalforsamling Strandskoven finder i år sted Søndag d. 26 August kl. 11. Indkaldelse følger snarest. 

  

Med venlig hilsen Bestyrelsen 

 
	


